

Premium Plan (the “Plan”)**Definition**

This Plan provides individual current non-checking and non-interest-bearing accounts in addition to a Visa Platinum virtual debit card designed for individuals' day-to-day banking needs.

Plan Currencies

The Plan includes two accounts denominated in Fresh U.S. Dollars and Fresh Lebanese Pounds.

For the purposes of this Plan, “Fresh Funds” means the funds as defined in Article 1 of Banque du Liban's Basic Circular No. 165 dated 19/4/2023. All amounts mentioned in this KFS are in Fresh Funds.

Balance Cap & Loadings

The aggregate balance across all Accounts opened under the Client's profile must not exceed /20,000/ Fresh U.S. Dollars, or its equivalent in any other currency, at any time. Loadings are unrestricted, provided that they are credited exclusively in Fresh Funds and do not result in exceeding the above cap.

Eligibility Criteria

- The Plan is available only to individual Clients aged between 18 and 75, excluding illiterate and/or legally incapable individuals & citizens of sanctioned countries, and remains subject to Bankmed's approval, procedures, and compliance requirements.
- U.S. Persons must complete and sign the required FATCA (Foreign Account Tax Compliance Act) forms, as applicable.

Key Features and Available Transactions**Accounts:**

- Free individual current accounts (non-checking, non-interest-bearing) in Fresh USD and Fresh LBP for day-to-day use;
- Cash deposits via Bankmed ATMs (subject to availability);
- Cash withdrawals;
- Transfers (including internal transfers within Bankmed and payment orders where applicable);
- Standing orders.

Cards:

- Free Visa Platinum virtual debit card for online and POS transactions (local and international) wherever the Visa logo is displayed;
- Optional Visa Platinum physical debit card delivered to the client's address upon request;
- Ability to set a Primary Account and link the required currency to the debit card for online/in-store transactions (to optimize exchange markup).

All services and transactions above remain subject to the value dates, fees and charges, and the procedures and conditions adopted and applied by Bankmed, as amended from time to time.

Fees & Charges

*Premium Plan	First year USD1.5 per month, then USD3 per month
Reward Program	
1% Cash Back on purchases	
Accounts	
Fresh LBP Account	Free
Fresh USD Account	Free
Other Major Foreign currency accounts	- USD account: USD1 per month. - For any other major foreign currency accounts, the fees shall be as set out in the KFS applicable to such account.
Cards	
Virtual Debit Card	Free
Physical Debit Card Delivered to the Client address (optional)	Free

باقة Premium (فيما يلي "الباقة")**التعريف**

توفّر هذه الباقة حسابات جارية فردية دون دفاتر شيكات ولا تنتج أية فوائد، بالإضافة إلى بطاقة دفع (خصم) افتراضية من نوع Visa Platinum، صُمّمت لتلبية الاحتياجات المصرفية اليومية للأفراد.

عملة الباقة

تتضمّن الباقة: حسابين بعمليتين: الليرة اللبنانية والدولار الأميركي من "الأموال النقدية". لغايات هذه الباقة، يقصد بـ"الأموال النقدية" الأموال كما هي معرّفة في المادة 1 من تعميم مصرف لبنان الأساسي رقم 165 تاريخ 2023/4/19. جميع المبالغ الواردة في هذا الكتاب محددة ومحسّبة على أساس "الأموال النقدية".

سقف الرصيد وعمليات التغذية

لا يجوز أن يتجاوز إجمالي الرصيد القائم في جميع الحسابات المفتوحة ضمن ملف العميل مبلغ /20,000/ دولار أميركي من الأموال النقدية، أو ما يعادله بأي عملة أخرى، في أي وقت. عمليات التغذية غير مقيدة، شرط أن تتم حصراً بالأموال النقدية وألا تؤدي إلى تجاوز السقف المذكور أعلاه.

معايير الأهلية

- لا يمكن الاستفادة من هذه الباقة إلا من قبل عميل فرد يتراوح عمره بين 18 و75 عامًا، باستثناء الأميين و/أو فاقد الأهلية ومواطني البلدان الخاضعة للعقوبات، وتبقى خاضعة لموافقة بنك البحر المتوسط ش.م.ل وإجراءاته ومتطلبات الامتثال لديه.
- يجب على الأشخاص الأميركيين (U.S. Persons) استكمال وتوقيع نماذج FATCA (قانون الامتثال الضريبي للحسابات الخارجية) المطلوبة، عند الاقتضاء.

أبرز الخصائص والمعاملات المتاحة**الحسابات:**

- حسابات جارية فردية مجانية دون دفاتر شيكات ولا تنتج فوائد بعلمي الدولار الأميركي والليرة اللبنانية من الأموال النقدية مخصّصة للاستخدام اليومي؛
- إيداعات نقدية عبر أجهزة الصراف الآلي التابعة للمصرف (بحسب التوافر)؛
- سحبات نقدية؛
- حوالات (بما في ذلك التحويلات الداخلية ضمن المصرف وأوامر الدفع حيثما ينطبق)؛
- تعليمات مستمرة.

بطاقات الدفع (الخصم):

- بطاقة دفع (خصم) افتراضية مجانية من نوع Visa Platinum للعمليات عبر الإنترنت ونقاط البيع محلياً ودولياً حيثما يتوفر شعار Visa ؛
 - بطاقة دفع (خصم) فعلية اختيارية من نوع Visa Platinum تُسلّم إلى عنوان العميل بناءً على طلبه؛
 - إمكانية تعيين حساب أساسي (Primary Account) وربط العملة المطلوبة ببطاقة الدفع (الخصم) لإجراء العمليات عبر الإنترنت أو في المتاجر (لتحسين هامش التحويل).
- تبقى جميع الخدمات والمعاملات أعلاه خاضعة لتواريخ الاستحقاق، والرسوم والعمولات، وللإجراءات والشروط المعتمدة والمطبقة من جانب بنك البحر المتوسط ش.م.ل، كما تُعدّل من وقت لآخر.

الرسوم والعمولات

*باقة Premium	السنة الأولى 1.5 دولار أميركي شهرياً، ثم 3 دولار أميركي شهرياً
برنامج المكافآت	
Cash Back 1% على جميع المشتريات	
الحسابات	
حساب نقدي بعملة الليرة اللبنانية	مجانياً
حساب نقدي بعملة الدولار الأميركي	مجانياً
حسابات أخرى بالعملات الأجنبية الرئيسية	- حساب بعملة الدولار الأميركي: 1 دولار أميركي شهرياً. - أما الحسابات بالعملات الأجنبية الرئيسية الأخرى، تُطبق الرسوم وفقاً لما هو وارد في ملخص أهم الخصائص والشروط (KFS) الخاص بكل حساب.
البطاقات	
بطاقة دفع افتراضية	مجانياً
بطاقة دفع فعلية – توصيل إلى عنوان العميل (اختياري)	مجانياً

Cash Transactions	
Cash Deposit - Bankmed ATM	Free
Cash Withdrawal - Bankmed ATM	Free
Cash Withdrawal - non Bankmed ATM (Local)	USD1.5 or its equivalent in any other currency
Cash Withdrawal - (International)	2% with a min USD7 or its equivalent in any other currency
POS, ATM & Online Transactions	
Cross Border	1.75%
FX Markup Rate (completed abroad)	4.5%
FX Markup Rate (completed locally)	2.75%
Payments & Transfers	
Account to Account at Bankmed	Free
Outgoing Payment Order - Local	USD40 – LBP1,000,000 or its equivalent in any other currency
Outgoing Payment Order – International ≤ USD5,000	USD20 or its equivalent in any other currency
Outgoing Payment Order – International > USD5,000 ≤ USD10,000	USD50 or its equivalent in any other currency
Incoming Payment Order ≤ USD 1,000	USD15 or its equivalent in any other currency
Incoming Payment Order > USD 1,000	USD25 or its equivalent in any other currency
Incoming Payment Order in LBP	LBP1,000,000
Swift Fee	USD15 or LBP375,000 or its equivalent in any other currency
Other Fees	
Statement of Account	Upon request, USD5 or LBP447,500 or its equivalent in any other currency
Plan / Account Closure	USD5 or LBP300,000 or its equivalent in any other currency
Monthly debtor interest rate applied on the balances accidentally overdrawn	USD20% - LBP25%
Quarter Charges on the highest debit balance	5‰
Interest computation: Monthly Debit Interest = (Interest Rate x Overdrawn Balance x Overdrawn number of Days) 360 x 100	

*The plan fees will be charged to the USD account.

المعاملات النقدية	
الإيداع النقدي – جهاز صراف آلي تابع لبنك البحر المتوسط	مجاًناً
السحب النقدي – جهاز صراف آلي تابع لبنك البحر المتوسط	مجاًناً
السحب النقدي – جهاز صراف آلي غير تابع لبنك البحر المتوسط – في لبنان	1.5 دولار أميركي أو ما يعادله بأي عملة أخرى
السحب النقدي – خارج لبنان	2 % ويحد أدنى 7 دولار أميركي أو ما يعادله بأي عملة أخرى
المعاملات عبر نقاط البيع وأجهزة الصراف الآلي والإنترنت	
العمليات المنفذة خارج لبنان	1,75%
معدل الهامش الصافي عند التحويل بين العملات (عمليات منفذة خارج لبنان)	4,5 %
معدل الهامش الصافي عند التحويل بين العملات (عمليات منفذة في لبنان)	2,75 %
المدفوعات والحوالات	
تحويل من حساب الى حساب داخل بنك البحر المتوسط ش.م.ل.	مجاًناً
الحوالات الصادرة – المحلية	40 دولار أميركي – 1,000,000 ليرة لبنانية أو ما يعادله بأي عملة أخرى
الحوالات الصادرة إلى خارج لبنان بقيمة لا تتجاوز 5,000 دولار أميركي	20 دولار أميركي أو ما يعادله بأي عملة أخرى
الحوالات الصادرة إلى خارج لبنان بقيمة تفوق 5,000 دولار أميركي ولا تتجاوز 10,000 دولار أميركي	50 دولار أميركي أو ما يعادله بأي عملة أخرى
الحوالات الواردة بقيمة لا تتجاوز 1,000 دولار أميركي	15 دولار أميركي أو ما يعادله بأي عملة أخرى
الحوالات الواردة بقيمة تفوق 1,000 دولار أميركي	25 دولار أميركي أو ما يعادله بأي عملة أخرى
التحويلات الواردة بالليرة اللبنانية	1,000,000 ليرة لبنانية
رسوم Swift	15 دولار أميركي أو 375,000 ليرة لبنانية أو ما يعادله بأي عملة أخرى
رسوم أخرى	
كشف الحساب	عند الطلب 5 دولار أميركي أو 447,500 ليرة لبنانية أو ما يعادله بأي عملة
اقفال الباقة / الحساب	5 دولار أميركي أو 300,000 ليرة لبنانية أو ما يعادله بأي عملة أخرى
يطبق معدل الفائدة المدينة الشهرية على الأرصدة المكشوفة صدفه	دولار أميركي 20 % - ليرة لبنانية 25 %
رسوم فصلية على أعلى رصيد مدين	5 ‰
احتساب الفائدة: الفائدة المدينة الشهرية = (معدل الفائدة x الرصيد المكشوف x عدد الأيام التي كُشف خلالها الحساب) 100 x 360	

*سيتم استيفاء رسوم الباقة من حساب الدولار الأميركي.

Client Declaration

We hereby confirm having received or had access to this KFS, having read and understood it, and unconditionally approved it. We acknowledge and agree that: (i) this KFS forms an integral part of the contractual framework governing the Plan, including Bankmed's General Terms and Conditions; (ii) the fees and charges above, together with those set out in Bankmed's published List of Commissions & Fees, shall apply and may be debited from our accounts where applicable; and (iii) Bankmed may amend or update this KFS and/or any fees and charges from time to time, and any such amendment or update shall become effective and binding upon being published on Bankmed's digital platforms (including its website and/or mobile applications) and/or made available at its branches, including through an updated List of Commissions & Fees.

تصريح العميل

نقرّ بموجبيه بأننا استلمنا أو أتيناخ لنا الاطلاع على هذا الكتاب، وأننا قرأناه وفهمناه ووافقنا عليه دون أي قيد أو شرط. كما نقرّ ونوافق على أن: (أ) هذا الكتاب يشكل جزءاً لا يتجزأ من الإطار التعاقد الذي يري هذه الباقة، بما في ذلك الشروط والأحكام العامة لبنك البحر المتوسط ش.م.ل؛ (ب) تُطبق الرسوم والعمولات المذكورة أعلاه، مع تلك الواردة في لائحة العمولات والرسوم المنشورة من جانب بنك البحر المتوسط ش.م.ل، ويجوز استيفؤها مباشرة من حساباتنا حيثما ينطبق؛ و(ج) يحق لبنك البحر المتوسط ش.م.ل تعديل أو تحديث هذا الكتاب و/أو أي رسوم وعمولات من وقت لآخر، ويصبح أي تعديل أو تحديث نافذاً وملزماً فور نشره على المنصات الرقمية العائدة لبنك البحر المتوسط ش.م.ل (بما في ذلك موقعه الإلكتروني و/أو تطبيقاته على الهواتف المحمولة) و/أو وضعه بتصرف العملاء لدى فروعه، بما في ذلك من خلال نسخة محدثة من لائحة العمولات والرسوم.